
Informace Obecního úřadu Vyskytná nad Jihlavou  

Vodní hospodářství: přestože letošní zima byla poměrně mírná, s menším množstvím sněhové 
pokrývky, která při svém tání významně ovlivňuje dostatek podzemních vod, ukazuje se, že v 
tomto období je vody dostatek. Odběry vody jsou pravidelně kontrolovány na všech výstupech a 
plynule dle plánu probíhá odebírání vzorků vody, které jsou podrobeny odborné analýze. 
Všechny sledované ukazatele odpovídají zákonným normám. V únoru 2025 proběhla kolaudace 
připojení vrtu HV1 na Hlávkově. Čekáme na vydání rozhodnutí. Rovněž ve stejném termínu 
proběhla kontrolní obhlídka stavby nové úpravny a vodojemu včetně zbývajících vrtů H1 a H1A. 
Nebyly shledány žádné zásadní nedostatky na stavbě. Stavba je hotová a probíhají drobné 
dokončovací práce. Čekáme na lepší počasí, aby odborná stavební firma dokončila terénní 
úpravy kolem stávajícího oplocení. V současnosti je položen hlavní důraz na zpracovávání 
písemné dokumentace, která je nutná k vydání kolaudačního rozhodnutí, jako např. projektová 
dokumentace skutečného provedení stavby, geodetické zaměření všech stavebních dílů a 
některé další práce. Soukromým majitelům stavební firma předala zpět pozemky, které sloužily 
v době stavby jako přístupové cesty pro zásobování stavby. Zaměřili jsme se rovněž na důkladné 
zabezpečení stavby, abychom měli stále aktuální informace, co se v daném prostoru odehrává. 
Doplnili jsme hasičské zabezpečení objektů a dílčí prvky bezpečnosti osob při nakládání s 
chemikáliemi. Odborná zahradnická firma provedla první řez vysazených stromků. Plánujeme 
na přelomu dubna a května k zahradnické práce - vysázení půdypokryvných rostlin kolem 
úpravny vody, což provedou naši zaměstnanci.   
Lesní hospodářství: naši zaměstnanci obcházejí obecní lesní pozemky a kontrolují stavy 
oplocenek. V případě potřeby opravují potrhaná pletiva. Pokud se ukáže potřeba, dosadíme v 
měsíci dubnu stromky za uschlé nebo zvěří okousané, vše ve spolupráci s lesním hospodářem. 
Ostatní činnost v obci: Na Hlávkově se nám bohužel nepodařilo umístit biokontejner do 
takových míst, abychom nerozjezdili travnaté plochy na návsi. Vznikl odpor k vytipovaným 
místům od místních občanů z Hlávkova. Budeme nadále hledat, kam s ním. Máme informaci, že 
zloději, kteří na začátku ledna vykradli budovu kulturního centra na Hlávkově, byli zatčeni. 
Doufáme, že se na výzvu Policie budeme moci připojit k vymáhání škody.  
Na začátku dubna zahájí vysoutěžená firma práce na opravě venkovních omítek kaple sv. 
Antonína Paduánského. Zde bude práce probíhat až do konce měsíce září 2025, a to z toho 
důvodu, že se zdivo musí nechat důkladně vyschnout.  
Na Rounku v současné době naši údržbáři čerpají kalojemy DČOV a společně s panem 
Jaromírem Vackem provádí potřebnou údržbu. Rovněž proběhlo již druhé vzorkování vypouštěné 
vody na DČOV.  
Projektant pan Klička v tomto období pokračuje v práci na dokumentaci kanalizace pro 
Vyskytnou. Rozsah je značný. Obec jako investor musí v části směrem na Nový Rounek postavit 
nový propustek a čerpací stanici. S tím je spojena překládka plynu pro společnost Gasnet a 
telekomunikačních kabelů společnosti Cetin. Pokračujeme i přes značné složité podmínky ve 
vyřizování skládkové plochy na výkopky pro stavby obce. Poruchy, o kterých jsme se zmiňovali v 
minulém zápise, pokračují i nyní. V současné době opravujeme elektroniku a oba motory na ATS 
ve Vyskytné nad Jihlavou. Následně zahájíme s odbornou firmou čištění našich vodárenských 
zařízení a to kopaných studní a sběrných studní na katastrech, kde jsou umístěny. Bude to 
namáhavá a složitá práce, neboť k naprosté většině studní není příjezd s technikou. Bude 
převažovat ruční práce.  
V plánu je vybudování opěrné stěny v prostoru úpravny vody ve Vyskytné. Pak bude následovat 
výměna oplocení a úprava plochy.  



V letošním roce se podařilo dojednat s KSUSV kompletní opravu silnice v Jiříně, která je v 
majetku Kraje Vysočina. Práce proběhnou v květnu 2025. S tím bude i souviset plná uzavírka 
příjezdové komunikace do obce. Se vším omezením budou všichni včas seznámeni. V Jiříně, ve 
směru na Maršovský rybník, provádí naši údržbáři některé drobnější práce spojené s pěstováním 
aleje stromů. 


